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Interpelacja nr 117 w sprawie rozbudowy skateparku 

 

Szanowny Panie Prezydencie 

 

Chciałbym zwrócić uwagę na istotną dla wielu mieszkańców kwestię rozbudowy 

skateparku w parku im. Mikołaja Kopernika. Od kilku lat Urząd Miasta próbuje za tą samą 

kwotę rozbudować skatepark dla kilku tysięcy dzieci w naszym mieście pomimo zmian na 

rynku budowlanym, wzrostu cen i wynagrodzeń itp.  

Zwracam uwagę, że w zeszłym roku Urząd Miasta znalazł dodatkowe środki 

finansowe dla wykonawców szeregu inwestycji w naszym mieście (łącznie ponad 30mln 

złotych) tym bardziej dziwi brak możliwości dofinansowania rozbudowy skateparku kwotą 

600k złotych. Przypominam, że skatepark powstał z środków z BO a obecne środki na 

rozbudowę pochodzą z środków rajcowskich. Skateboarding jest od kilku lat dyscypliną 

olimpijską, podobnie jak lekkoatletyka, koszykówka czy siatkówka. Dyscypliny, które 

wspieramy milionami z budżetu miasta.  

W wielu miastach w Polsce możemy zaobserwować wzrost środków na inwestycje dla 

mieszkańców – place zabaw czy skatepark. Przykładem takiego miasta jest między innymi Piła, 

która pozyskała środki zewnętrzne w kwocie 14mln złotych. Poniżej link: 

https://www.pila.pl/aktualnosci/e6a9dbb51d3741bf7bf9f54304efa612.html 

 

Proszę o podjęcie odpowiednich działań w celu znalezienia środków na rozbudowę 

skateparku. Liczę na Państwa zrozumienie. 
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